
  1 (3) 

  
 
 
 

 Minnesanteckningar 

 

 

 

 

POSTADRESS BESÖKSADRESS TELEFON E-POST SMS WEBB ORG.NUMMER 

Nacka kommun, 131 81 Nacka Stadshuset, Granitvägen 15 08-718 80 00 info@nacka.se 716 80 www.nacka.se 212000-0167 
 

Typ av möte: 
 

Rådet för frågor kring funktionsnedsättning 

Mötesdatum: 2013-05-15 kl.18.00 - 20.00 

Plats: 

 

 

 

Närvarande: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare       

 

……………………………………… 

Ingrid Greger 
 

 

 

Vice ordförande 

 

……………………………………… 

Gunilla Elmberg  

 

 

 

Kontrasignering 

 

…………………………………… 

Lena Henriksson  

 

 

 

 

Nackasalen EH-1  

 

 

 

Gunilla Elmberg, vice ordförande, Christine 

Matsson, Gunder Wåhlberg, Lena Evrell, Christer 

Onn, Arne Arenteg, Monica Beckman, Rakel 

Lindfors, Kerstin Fagerström, Inger Bergström, 

Zigan Karlsson Lezdins, Lena Henriksson, Jan-Olof 

Edin, 

 Jessica Röök. 
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Nr Ärende Ansvarig 

1.  Mötets öppnande 

Vice ordförande Gunilla Elmberg öppnar mötet.  

Mats Gerdau hälsas välkommen.   

 

 

2.  Upprop av närvarande 

Kort presentation runt bordet. 

 

 

3.  Kontrasignering av dagens minnesanteckningar 

Lena Henriksson kontrasignerar dagens minnesanteckningar.  

 

 

4.  Minnesanteckningar från föregående möte  

Några personer påpekar att de inte fått minnesanteckningarna 

med e-post från februari mötet. Sekreteraren ombeds att följa 

upp det: 

*  Kommentar från sekreterare: Vid kontroll visar det sig att 

anteckningarna från februari mötet är skickade till alla som uppgivit sin 

e-postadress och till de som önskat få post per brev. Anteckningar från 

november 2012 och februari 2013 skickades ytterligare en gång till alla 

per e-post 16 maj. Mötet beslutade att alla ska få kallelser och 

anteckningar per brev framöver. Om någon önskar få endast  

e-post, var vänlig meddela sekreteraren.   

 

 

5.  Presentation av och diskussion med kommunstyrelsens 

nye ordförande. 

Mats inleder med tre punkter. Ekonomi, en demokratifråga 

att vi håller budget. Nya steg att styra och förbättra välfärden, 

all  verksamhet ska hålla hög kvalitet. Tillväxt, kommunen har 

flera planer, vad gäller utbyggnad av Nacka. En av rådets 

frågor är vilken syn Mats har på rådets roll och möjlighet för 

representanter att erbjudas arvoden? Mats svarar att det är 

värdefullt för kommunen att få in olika synpunkter. Rådet ses 

som en part som företräder olika föreningar. Ordförande och 

tjänstemän kan bjuda in personer från kommunen till dessa 

möten. Övriga punkter som rådet för fram, tvålar och 

städmedel bör vara parfymfria. Policy efterfrågas kring 

pälsdjur på äldreboenden och arbete med elever med behov 

av särskilt stöd. Önskemål om en kommunal vision med ett 

perspektiv på funktionsnedsättning.  

 

Mats Gerdau, 

kommunstyrelsens 

ordförande 
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6.  Christine informerar om projekt inom socialt 

omsorgsarbete. 

Christine Matsson, Närståendecentrum 

Se bilaga.  

 

 

7.  Mötestider inför hösten 2013 

2013-10-02 och 2013-12-11 kl. 18.00 – 20.00. 

 

 

8.  Studiebesök hösten 2013 

Lena Evrell anser att arbetsmarknad är en punkt som berör 

alla föreningar i rådet och föreslår ett besök på Christines 

arbetsplats i Orminge. Försörjningsstöd, en viktig fråga, ges 

möjlighet att träffa försäkringskassan och arbetsförmedlingen.   

Datum för studiebesök 6 november, prel. kl. 18.00.   

Återkomma till val av restaurant. 

 

 

9.  Höstens dagordning  

Följande tjänstemän är inbjudna till rådets möten.  

Susanne Nord 2/10  

Anders Ekengren 11/12  

 

 

10.  Lämnade synpunkter på rapporten om kundvalssystem 

 

 

11.  Övriga frågor 

Det finns resurser inom rådet vad gäller utbildning i att 

använda en hjärtstartare.  

 

 

12.  Mötet avslutas 

Ordförande önskar alla en trevlig sommar.  

 

 

 


